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 وصف مقرر دراسينموذج 

 Code & No.    : MATH 1070  ريض 1070الرقم والرمز   : 

 Course Title   : Algebra & Analytic Geometry  الجبر والهندسة التحليليةاسم المقرر     : 

 Credits            : 3(3,1,0)  ) 0،  1،  3(3الوحدات الدراسية: 

  ريض 1060متطلب سابق  : 

   متطلب مرافق :
Pre-requisite   : MATH 1060 

Co-requisite    : 

  Level              :  3rd  الثالثالمستوى      : 

والمستويات في  المستقيمات المتجهات في المستوى والفضاء الثلاثي، حاصل الضرب العددي والمتجهي، معادلاتيشمل هذا المقرر 

الفضاء،  ا، حركة نقطة فيا وتكاملاوية، الدوال المتجهة، اياا، إتصالها، مشتقاوالكر  الاسطوانية الإحداثياتالفضاء، السطوح، 

لسلسلة، لتفاضلي، قانون االجزئية ا ، مشتقاااتصالهامكونات العجلة المماسية والعمودية، الدوال في متغيرين أو ثلاثة، اياا، 

انح، يرات، عوامل لاجر في عدة متغ عمودية على السطوح، اليم القصوى للدالة، المستويات الماسة والمستقيمات الالاتجاهيةالمشتقات 

  لإنجليزية.للغة ار بايقدم هذا المقر  أنظمة المعادلات الخطية، المصفوفات، المحددات، معكوس المصفوفة، قانون كرامر.

Vectors in two and three dimensions, scalar and vector products, equations of lines and planes in 

space, surfaces, cylindrical and spherical coordinates.  Vector valued functions, their limits 

continuity, derivatives and integrals.  Motion of a particle in space, tangential and normal 

components of acceleration.  Functions in two or three variables, their limits, continuity, partial 

derivatives, differentials, chain rule, directional derivatives, tangent planes and normal lines to 

surfaces.  Extrema of functions of several variables, Lagrange multipliers.  Systems of linear 

equations, matrices, determinants, inverse of a matrix, Cramer’s rule. 

  Text Books   الكتب المقررة:

Howard Anton, "Calculus with analytical geometry", John Wiley & Sons, Last Edition. 

 References  : المراجع

  

موافقة مجلس القسم بجلسته         للعام الدراسي 

 1429هـ والتي عقدت بتاريخ    /   / 1428/1429

  هـ

موافقة مجلس الكلية بجلسته         للعام الدراسي 

 1429هـ والتي عقدت بتاريخ    /   / 1428/1429

  هـ

  عميد الكلية  رئيس القسم

  الاسم:

  

  التوقيع:

  الاسم:

  

  التوقيع:


